

铝条扣吊顶安装，还能真个样子。

产品名称	铝条扣吊顶安装，还能真个样子。
公司名称	佛山市建威装饰材料有限公司
价格	30.00/平方米
规格参数	规格:可定制 型号:LTK 产地:广东佛山
公司地址	佛山市南海区狮山镇小塘工业区
联系电话	0757-82813155 13924844954

产品详情

在生活中，很多建筑都用铝条扣来装饰，而铝条扣吊顶即铝条扣天花被应用得非常广泛，所以铝条扣吊顶安装方法很重要。加油站防风铝条扣很常见，那它到底是怎么安装的呢？

In our life, many buildings are decorated with aluminum strip, while the aluminum strip ceiling or aluminum strip smallpox is widely used. Therefore, the installation method of aluminum strip ceiling is very important. The windproof aluminum strip of gas station is very common. How exactly is it installed?

防风铝条扣具有高深的龙骨结构，防风性强，高深龙骨上有固定模数的卡齿，针对防风性，每个卡齿旁都有防风卡码，安全性高，防风性能强，高边防风扣的每块板两段可折边，板和板的连接十分紧密，不用任何其他的装饰便能很好的密拼在一起。

Windproof aluminum strip has high keel structure, wind resistance, high modulus tooth card fixed keel. For wind, each card teeth has the windproof card code beside. It has high safety and wind resistance, high side windproof aluminum strip whose each plate two sections can be folded. The plate and plate are joined together very closely. Without any other decorations, they can be very well jointed together.

根据防风铝条扣的特点，它是这样安装的。

According to the features of the windproof aluminum strip, it is installed like this.

1.直接打螺丝固定，简单方便.

1. Direct tapping screw fixation, simple and convenient

2.防风大龙骨卡扣固定，用在高边S型防风铝条扣吊顶折边的位置安装防风大龙骨，将折边卡扣到防风大龙骨卡位里头即可。

2. windproof keel buckle fixed, by installing windproof keel position on the high side S-sharpe windproof aluminum strip ceiling hem.It is good that hem will be buckled to windproof large screens inside the keel .

3.T骨平放，将高边S型防风铝条扣吊顶直接平放在T骨的T字形两旁，

3.T bone flat, the high side S-sharpe windproof aluminum strip ceiling directly flat in the T bone on both sides of the T shape,

4.铝型材平放式，和T骨使用方法一致。

4.Aluminum flat type whose use methods are consistent for T bone.

佛山建威铝条扣厂家是专业生产和销售铝条扣，如果您想了解更多铝条扣产品，欢迎咨询。

Foshan Jian Wei aluminum strip factory is specialized in the production and sale aluminum strip , welcome to consult.